
Petra 

 

Bok! Zovem se Petra i jedna sam od mladih survivora Krijesnice. O meni? Pa, trenutno imam 21. 

godinu, a bolest mi je prvo dijagnosticirana 1997. godine kao trombocitopenija, da bi 2000.godine 

dijagnosticirali i aplastičnu anemiju. Danas, brojim godine od transplatacije koštane srži koja je 

učinjena 2002. godine. Sama bolest i boravak u bolnici nauče te puno životno važnih lekcija, od toga 

kako se najhrabriji ponekad mogu ponijeti kao kukavice, da su i doktori samo ljudi, a sestre naši 

anđeli čuvari. I uistinu, bez obzira na to koliko je bolest teška (da razjasnimo, svaka bolest je teška 

onome koji pati od nje) uvijek se treba boriti, cijeniti zdravlje i život koji te čeka nakon što je bitka 

gotova.  

Trenutno studiram na Pravnom fakultetu, volontiram u ovoj divnoj udruzi prepunoj pozitivne energije 

i dobrih ljudi sa još boljim idejama, imam divnu mlađu sestru, dečka i dobre prijatelje, te uistinu 

mogu reći da sam izašla iz bolnice kao jača osoba spremna živjeti život punim plućima i nadoknaditi 

izgubljeno. Nikada nisam osjetila da mi nešto nedostaje tokom liječenja, uvjeti nisu bili najbolji, ali 

drago mi je vidjeti danas da se uvjeti u bolnicama poboljšavaju te se podiže osviještenost ljudi o 

malignim bolestima.  

Za kraj - nikada ne odustajte, ne gubite nadu i ma koliko teško bude, borite se! Teško je prihvatiti 

bolest, ali najjednostavnije je prihvatiti da je to sada tako, bolest je tu, ali treba izvući najbolje iz sebe 

u smislu da pobijedimo tu bolest, ali i života, cijeniti svaku lekciju i prepreku koju nam da jer to znači 

da jačamo i napredujemo. 

 

 


